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concept notulen ALV voorjaar 2021 
Datum:  donderdag 18 maart  2021 
Locatie: via Zoom 
Aanwezig: van Rijn, Henk vd Munnik, Marion, Wim de Groot, Francien, Arjen Coppoolse, Paul, 

Sonjade Jong, Monique vd Bunt, Willeke Goudzwaard, Sita, Marcella Heykoop Jacky Scheer, Jolanda 

de Jong, Sanne Jansen Ad van Roon, Johan de Hoop, Marianne Wijdenes, Monika Weckwerth, Hans 

Zumbrink,, Yvonne Kabel, Chantalle, Marie Louise . Maaike van Roon, S. van Wijk, Marieke Hillhorst, 

Kim de Groot, Peter Vrolijk, Ellen, Provoost.  Cindy Benschop, Johan van Beek, Linda Jansen, Rob, 

Helen de Hoog, Rob Krabbenborg,, Monique, Iklange, Roos, Pauline de Jong, Bram Chardon  

Notulen   

1. Opening en welkomstwoord  

 Opening van de vergadering door Hans Zumbrink. Hij heet iedereen van harte welkom en noemt  

Henk vd Munnik in het bijzonder van in deze online vergadering. Henk is aan het herstellen en dit is 

de aanleiding om de aankondiging te doen dat er een tijdelijke wijziging van de invulling van de het 

wedstrijdsecretariaat is Willeke en Petra gaan dit in ieder geval tot het einde van het seizoen invullen  

in de volgende vergadering zullen er verdere keuzes gemaakt worden. Hans benoemd nog dat Henk 

van de Munnik zijn periode als bestuurslid zal afmaken. Tevens wordt het terugtrekken als 

bestuurslid om persoonlijke redenen van Richard Urgert genoemd, Hans bedankt Richard voor zijn 

inzet. Er wordt de aankondiging gedaan van het digitale stemmen tijdens deze online vergadering  

2. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken  

3. Notulen Algemene Ledenvergadering 19 november 2020 

De notulen worden goedgekeurd  

4. Financieel verslag Verslag 2020 

Er volgt een toelichting op de fianciele stukken door Willeke Goudzwaard, zij benoemd dat de invloed 

van de Corona terug te zien is in de financien, dit is terug te zien in de gemaakte kosten. Er zijn een 

aantal posten veel lager uitgevallen, waaronder de gemaakte reiskosten, prijzen ivm het uitvallen van 

de kampioenschappen 

Kosten voor de webstie zijn hoger, dit hangt samen met het feit dat er door het bestuur is gekozen 

voor  om de website aan te passen en van hosting te veranderen. Zodat het voor meerdere mensen 

mogelijk is om informatie op de website te plaatsen. 

De post jeugd: de toelichting op deze post is inleg van de andere districten ivm de langdelijke 

samenwerking van begeleiding richting het jeugd EK. Waardoor er een plus staat bij deze post. 

mendistrictwest@live.nl 
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De geringe uitgaven dit jaar maakt dat er een groot bedrag in kas is. Tijdens de kascontrole is er met 

de leden van de kascommissie de visie van het bestuur gedeeld: dat er aan de leden van het district 

gevraagd zal worden wat zij graag georganiseerd zouden willen hebben, clinics of andere aktiviteiten 

Ook zal er geinvesteerd gaan worden in de vaardigheidswagen, deze is op dit moment niet volledig 

De vraag aan de leden van het district of er behoefte om deze wagen aan te vullen met 

dressuurringen. Tijdens deze vergadering komen er al een aantal reacties, deze liggen in de lijn dat er 

wel behoefte is aan een vaardigheidswagen maar de aanvulling van de dressuurringen niet als nodig 

wordt geacht 

Opmerking: Yvonnen vd Mark meeste verenigingen hebben wel de beschikking over dressuurringen 

dit zou zonde zjin 

Lekruiters behoefte aan materiaalwagen: verduidelijking wat is  een materiaalwagen, hiermee wordt 

bedoeld de vaardigheidswagen 

Sita vd Munnik  en Maaike van Roon waren de kascommissie. Maaike doet in de vergadering het 

woord, zij geeft aan dat alles er goed verzorgd uit zag en dat alle vragen met de desbetreffende 

stukken onderbouwd konden worden. 

Vraag van Jacqueline de Groot saldo van liquide middelen  Hier geeft Maaike een toelichting op, staat 

vermeld bij de gepresenteerde informatie  17428,31 

5. Benoeming nieuwe kascommissie leden  

Sita van de Munnik treed nu af als kascommissie lid. De voorzitter bedankt Sita wordt bedankt voor 

haar inzet .Marina Provoost is het reserve lid en schuift nu 1 plaats op. Tijdens de vergadering meldt 

Chantalle Boogaarts zich als reserve lid voor de kascommissie  

6. Vooruitblik op het outdoor seizoen  

Willeke geeft een toelichting: Het districtskampioenschap SWM is nog niet definitief het bestuur is  in 

gesprek met Blaricum  zij zouden zich meer willen richten op het NK. In de afgelopen weken zijn er 

ook gesprekken geweest met andere wedstrijdorganisaties. De hoop is dat er snel duidelijkheid 

gegeven kan worden 

D/ V kampioenschap is op 24 juli in Hoogland  

Hippiade mennen zal plaatsvinden op dinsdag 17 augustus  

NK SMW 4 en 5 september in Blaricm 

Door Jacqueline de Groot wordt een opmerking gemaakt over het plaatsvinden van de Hippiade op 

een doorde weekse dag.  

 



                                    Mendistrict West 
 

3 

 

De Indoor Kampioenschappen hebben  in  jan en feb niet kunnen plaatsvinden. Dit heeft het bestuur 

jammer gevonden. In gesprek met de familie de Ronde is er een weekend in oktober gevonden, 30 

en 31 oktober om een indoor kampioenschap te laten plaatsvinden. Er zal een keuze gemaakt 

moeten worden tussen de dressuur en de vaardigheid. 

We stellen voor dat er in deze vergadering een stemming zal plaatsvinden. 

Hans  Zumbrink benoemd dat er overleg met Arjen Coppoolse heeft plaatsgevonden hoe er 

geselecteerd kan worden voor kampioenschap  SMW. Hier moeten nog oplossingen voor gevonden 

worden, Hierover zullen de districten gezamenlijk in oveleg gaan.Ook het selecteren voor de hippiade 

is nog een vraag 

Arjen Coppoolse: de grootste zorg en uitdaging is om de wedstrijssport weer lopend te krijgen wat 

daarna komt is hoe krijg je de selecties voor de kampioenschappen gerealiseerd 

Henk  vd Munnik legt voor of het niet verstandiger is om de vraag voor de keuze van dressuur of 

vaardigheid bij de vereniging te leggen. Toelichting van Henk is  dat er vanouds het de verenigingen 

waren die voor de ALV werden uitgenodigd om dit soort beslissingen te nemen. 

Hans ligt toe dat het ook vermeld stond in de uitnodiging voor deze ALV. 

Stemmen wordt uitgeprobeerd  Anita Lussenburg geeft een toelichting op het stemmen 

Er hebben 35 mensen gestemd, uitkomst 

Dresuur: 46% 

Vaardigheid 54 % 

Jeugd: Toelichting door Hans met input van Bram, wat zijn we aan het doen met de jeugd. Met de 

jeugd vanuit  alle districten wordt er gewerkt richting deelname aan het Jeugd EK. 

Selectie dag bij paardensport centrum  Chardon mooie resultaten iedereen enthousiast toewerken 

naar het EK in frankrijk augustus 2021 Hans spreekt de verwachting uit dat dit door kan gaan 

Er komen voor deze groep nog trainingsdagen. De verwachting is dat er vanuit Nederland een sterkte 

selectie afgevaardigd kan worden met deelnemers  vanuit alle districten naar Frankrijk. Hans 

benoemd ook de enthousaste ondersteuning vanuit de andere districten. 

7. Presentatie Pavo door Rob Krabbenborg 

De powerpoint presentatie zal gedeeld worden met de aanwezigen in de vergadering.  

8. Verkiezing nieuwe bestuursleden  

•Kandidaat vacature Penningmeester: Conform het advies van de vertrouwenscommissie stelt het 

bestuur voor om Sonja de Jong  te benoemen in de functie bestuurslid en penningmeester. Er zijn 

geen tegen kandidaten. Er hebben 29 mensen gestemd,  Sonja. Aantal stemmen 29 ,0 tegen. Hans 

heet Sonja welkom als bestuurslid 
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•Kandidaat vacature PR en Communicatie : Conform het advies van de vertrouwenscommissie stelt 

het bestuur voor om Wim de Groot  te benoemen in de functie bestuurslid en portefeuillehouder PR 

en communicatie. Er zijn geen tegen kandidaten. aantal stemmen 31 stemmen voor 0 tegen. Hans 

heeft Wim van hart welkom bij het bestuur. 

9. Nieuws vanuit het menforum: door Yvonne vd Mark  

Heel raar jaar voor het menforum veiligheidsregio afhoudend voor het organiseren van wedstrijden 

de hoop is dat zodra het weer kan de wedstrijden weer opgang zullen komen 

Er is een besluit genomen over het starten in hogere en lagere klasse zoals bij dressuur en springen, 

besluit van het menforum is dat  in een lagere klassen starten kan maar hoger niet 

Online dressuurproeven  lopen redelijk 30 proeven in gestuurd, het jureren van de nieuwe proef 

samengestgeld Z moet onder de  knie gekregen worden.  

Menforum en technische commissie hebben een gezamenlijk overleg gehad de conclusie is dat er in 

het verleden  te weinig contact is geweest. Het wordt van belang gezien dat het forum en de TC   

aansluiting houden. Er zal meer communicatie tussen beiden komen.Er is gesproken over de 

doorstroming Dit moet nog verder uitgewerkt worden  

Hans  Zumbrink maakt de opmerking dat opgelet moet worden  dat de breedste sport niet onder 

gesneeuwd wordt door de FEI en topsport 

Ook Yvonne benoemd dit als een belangrijk aandachtspunt voor het menforum  

Gaan de online proeven na s na 1 april nog door  ? Arjen onlangs klasse Z 20x 60 baan dit lijkt goed 

op te nemen te zijn dus willen ze gaan kijken of het voor het M ook in de gebruikelijke ring 30x 80 

gereden kan worden Dit wordt nu verder uitgewerkt 

10. Rondvraag   

Geen vragen binnengekomen bij anita via de Chat 

Willeke nogmaals de oproep doen voor de ideeen  voor het organisern van  aktiviteiten, clinics  

11. sluiting vergadering 


